
زیرساخت های آموزشی البرز پاسخگونیست

نیمکت های مدارس ناتوان از پذیرش مهاجران   
خبر

 ســیل عظیم مهاجران جویای کار 
به استان البرز و روستائیانی که این 
روز ها ترجیح داده در شــهر زندگی 
کنند تا روستا موجب شده است که کمبود های 
این استان به ویژه در حوزه آموزش و پرورش 

بیش از گذشته نمایان و برجسته شود.

 کمبود 8 هزار کلاس 
معاون مشارکت های مردمی سازمان نوسازی، 
توســعه و تجهیز مدارس استان البرز با بیان 
اینکه این اســتان دارای شرایط خاصی است 
بیان می کند: در شــرایط کنونی البرز 8 هزار 
کلاس درس کم دارد و 550 مدرســه نیاز به 

تخریب و بازسازی دارند.
یــدالله آهنگربا اشــاره بــه اینکــه برگزاری 
جشنواره های خیرین مدرســه ساز و تکریم 
از مقام شــاخص خیریــن 19 میلیارد تومان 
دستاورد داشــته بیان می کند: این مبلغ 97 
درصد برای رفع تنگناهای آموزشی تحقق پیدا 

کرده است.
وی با اشاره به رتبه برتر البرز در مشارکت های 
مردمی در خصوص مدرســه ســازی افزود: 
نیاز های آموزشی در استان بسیار زیاد بوده که 
امکانات موجود در مقابل آن بسیار ناچیز است.
این مسؤول به درصد بالای دخالت دادن اقشار 
مختلف مردم در توسعه استان از سوی سازمان 
نوسازی اشاره کرد و گفت: از سال 85 تا 89 با 
مشارکت مردم 63 میلیارد تومان برای مدرسه 
ســازی در البرز محقق شد و در سال 95 این 

رقم تاکنون 36 میلیارد تومان بوده است.

 »دانش آموزان« شهرنشین شدند
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان البرز نیز با 
بیان اینکه در حال حاضر بیشترین محدودیت 
فضای آموزشی استان مربوط به کلانشهر کرج 
است به گونه ای که سرانه فضای آموزشی در 
کرج از میانگین سرانه فضای آموزشی کشور 2 

متر و 50 سانتی متر پایین تر 
اســت بیان می کنــد: طبق 
آخرین آمار منتشــر شده در 
آموزشی  فضای  سرانه  کشور 
نسبت به هردانش آموز 4 متر 

و 90 سانتی مترمربع است.
می کند:  اظهار  ساکی  خسرو 
البرز از جمله  متأســفانه در 
درشهر کرج این میزان کمتر 
از 2 متر و 50 سانتی مترمربع 

است.
پرورش  و  آمــوزش  مدیرکل 
البرز کمبود ســرانه، دو نوبته 
شــدن مدارس، تراکم بالای 

دانش آموزی در کلاس درس، کمبود و مازاد 
نیروی انسانی و فضای آموزشی را از مشکلات 
اصلی این استان در عرصه تعلیم و تربیت اعلام 
می کند و می افزاید: رشد 12 درصدی سالانه 
دانش آموزی در این اســتان به دلیل مهاجرت 
پذیری به ویژه در کرج است که به تراکم دانش 

آموزان دامن می زند.
وی یادآور می شود: اکنون جمعیت دانش آموزی 
البرز با جمعیت تعدادی از اســتان های کشور 
برابری می کند و این درحالی است که به رغم 

تلاش و پیگیری ها، محدودیت فضا، امکانات و 
تجهیزات آموزشی در البرز محسوس است.

 30 درصد مدارس فرسوده است
وی همچنین با بیان اینکه تاکنون حدود 43 
پروژه آموزشــی نیمه تمام آموزشی در استان 
البرز وجود دارد که در انتظار 
توجه دولت و خیرین اســت 
می افزاید:30 درصد و یا بیشتر 
از مدارس استان البرز فرسوده 

است.
وی ادامه می دهد: در 3 سال 
اخیر پروژه های بسیاری کلنگ 
زنی و یا تخریب و بازســازی 
شده اســت که در این رابطه 
حضور خیرین بســیار فعال 

بوده ولی کافی نبوده است.
ســاکی با اشــاره بــه اینکه 
نظرآباد  تراکم در کلاس های 
و اشــتهارد از متوسط کشور 
کمتر اســت ادامــه می دهد: حتــی مدارس 
روســتایی نیز دانش آموزان بسیار کمی دارند 
چراکــه بیــش از 95 درصد دانــش آموزان 

شهرنشین هستند.

 زیرساخت های آموزشی البرز 
پاسخگونیست

استاندار البرز نیز که پیش از این کمبود های 
این استان در حوزه فضای آموزشی را با حضور 
وزیر آموزش و پرورش مرور کرده اســت بیان 

می کند: به رغــم تلاش های صورت گرفته در 
دولت یازدهم، به دلیــل کثرت مهاجرت ها ، 
زیرساخت های آموزشی استان پاسخگو نیست.
ســید حمید طهایی اظهار می کند: در استان 
البرز بیــش از 427 هزار دانش آموز داریم که 
این جمعیت دانش آمــوزی با جمعیت چند 

استان کشور برابری می کند.
وی رشد جمعیت استان البرز نسبت به سایر 
استان ها را در بخش مهاجرت پذیری رتبه اول 
دانســته و بیان می کند: البرز رتبه نخست در 

مهاجرت پذیری و رشد جمعیت را دارد.
اســتاندار البــرز با تاکید بر ایــن موضوع که 
زیربناهای آموزشی در البرز به علت رشد سریع 
جمعیت پاسخگو نیست و نسبت به استان های 
دیگر عقب تر هستیم یادآور می شود: از اعضای 
هیــات دولت تدبیــر و امید انتظــار داریم با 
اختصاص بودجه مناســب به کمک آموزش و 

پرورش البرز بیایند.
طهایی با بیان اینکــه علاقه مندی جمعیت 
البرز به تعلیم و تربیت نسبت به سایر استان ها 
بالاتر است یادآور می شود: این استان دربخش 
اشــتغال نیاز به حرفه آموزی دارد و مدارس 
البــرز در بخش مهارت آمــوزی باید فعال تر         

شوند.
وی افزود: آموزش و پرورش اســتان البرز در 
فضاهای آموزشی مهم ترین مشــکل را دارد 
و وزیــر آموزش و پــرورش و هیأت دولت در 
کنار خیرین باید به این نیاز اساســی استان 
پاســخگویی لازم را با کمــک دولت به وجود 

آورند.
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  البرز نیازمند بانک اطلاعاتی صنعتی 
است

استاندار البرز گفت: با توجه به ظرفیت های بالای 
استان باید بانک جامع اطلاعاتی از تعداد واحدهای 

تولیدی و صنعتی تهیه و مورد استفاده قرار گیرد.
ســید حمید طهایی در جلســه ســتاد فرماندهی اقتصاد 
مقاومتی اســتان البرز با اشــاره به ضرورت اطلاع رسانی در 
خصوص واحدهای تولیدی و صنعتی مستقر در استان، افزود: 
دستگاه های متولی باید در این زمینه اقدامات لازم را در اسرع 

وقت برنامه ریزی و اجرا کنند.
وی ادامــه داد: بــا توجه به ظرفیت های موجود در اســتان 
مســؤولان مربوطه باید درصدد ارائه آمار دقیقی از واحدهای 
تولیدی و صنعتی و محصولات و کالاهای تولید شده باشند 
چراکه از این طریق سرمایه گذاران داخلی و خارجی می توانند 

اطلاعات مورد نیاز را کسب کنند.
طهایی گفت: در خصوص معرفی اماکن تفریحی و گردشگری 
استان نیز می توان بانک اطلاعاتی کامل تهیه کرد و لینک آن 
در سایت های مربوط به تمامی دستگاه ها و ادارات در اختیار 
مردم قرار گیرد. وی با اشــاره به ضرورت بهبود فضای کسب 
و کار افزود: این امر یکی از شــاخص های اصلی برای ارزیابی 

اقتصاد کشور و دنیا محسوب می شود.
اســتاندار البرز افزود: در فضای کسب و کار نباید عامل عقب 
ماندگی سایر دستگاه ها باشیم بلکه در تعاملی سازنده نیاز است 
که درصدد رشد و توســعه اقتصاد استان بود و نقش پنجره 

واحد در سرمایه گذاری نیز باید مورد بررسی قرار گیرد.

 نخستین دوره آموزشی حقوق و رسانه 
در کرج برگزار شد

نخســتین دوره آموزشــی حقوق و رسانه با هدف 
افزایش آگاهی علمی و حقوقی اهالی رســانه روز 

یکشنبه در دادگستری البرز در کرج برگزار شد.
معاون پیشگیری از وقوع جرم دادسرای عمومی و انقلاب کرج 
در این دوره آموزشی یک روزه، گفت: آشنایی رسانه ها و ارباب 
جراید با جرائم عمومی، جرائم خاص رسانه ای، آئین دادسرای 
جرائم رسانه ای و حقوق نشــریات از جمله اهداف برگزاری 

این دوره است.
جواد یاوری افزود: مطبوعــات به نمایندگی از افکار عمومی 
جامعه با اطلاع رسانی دقیق و هوشمندانه ضمن رعایت قوانین 
و مقررات می توانند نقش مؤثری در برآورده شدن خواسته های 

جامعه و شفاف سازی هر چه بیشتر داشته باشند.
وی اضافه کرد: دستگاه قضا و مطبوعات در کنار یکدیگر هدف 

اصلی شان روشن سازی افکار جامعه و اصلاح آن است.
یاوری گفت: رســانه ها با رعایت حقوق و مقررات و آشنایی 
هر چه بیشــتر از قوانین از حمایت های قانونی نیز برخوردار 

خواهند شد.

معاون فرهنگی کمیته امداد البرز خبر داد
 210 نفر از مددجویان البرزی  

به مشهد مقدس عزیمت کردند 

 معاون فرهنگی کمیته امداد البرز از اعزام کاروان 
210 نفری مددجویان البرزی به مشهد مقدس خبر 

داد.
حسین رجبی اظهار کرد: 210 مددجوی تحت حمایت کمیته 
امداد البرز به صورت رایگان و در قالب یک کاروان زیارتی شامل  
بانوان سرپرست خانوار شــرکت کننده در دوره های آموزش 
خانــواده به زیارت بارگاه ملکوتی حضرت امــام رضا )ع( در 

مشهد مقدس اعزام شدند .
وی افزود: اولویت اعزام مددجویان به مشهد مقدس با کسانی 
است که ســال های طولانی توفیق تشرف به حرم رضوی را 

پیدا نکرده اند .
معاون فرهنگی معاون کمیته امــداد البرز با تأکید بر اینکه 
امســال حدود یک هزار نفر از دانش آموزان و دانشــجویان 
تحت حمایت این نهــاد در البرز به اردوهای مختلف زیارتی 
و تفریحی اعزام شــده اند، گفت: توجه به غنی ســازی اوقات 
فراغت دانش آموزان و دانشــجویان با برنامه ریزی لازم انجام 
و توانمندسازی فرهنگی و اقتصادی به صورت هم زمان در این 

نهاد اجرا می شود.
وی تصریح کرد: همه مددجویان، دانشجویان و دانش آموزان 
شــرکت کننده در این اردوها طبق هماهنگی به عمل آمده با 
تولیت آستان قدس رضوی در مدتی که مهمان امام رضا )ع( 
هستند از غذای متبرک حضرت و برنامه های متنوع فرهنگی 
و دینی مانند نوحه سرائی و شعرخوانی آستان مقدس رضوی 

نیز بهره مند خواهند شد .

  معلم البرزی قهرمان   
»کیک بوکسینگ« جهان شد

مدیر آموزش و پرورش ناحیه سه کرج گفت: محمد 
اسماعیلی از معلمان این ناحیه به مسابقات حرفه ای 
کیک بوکسینگ جهان از استان البرز اعزام و مقام قهرمانی را 

به خود اختصاص داد.
عبدالکریم رســتمی افزود: این مســابقات به میزبانی کشور 
آذربایجان در شــهر باکو با شرکت ورزشــکارانی از 7 کشور 

جهان برگزار شد.
وی اظهار کرد: محمد اســماعیلی دبیر تربیت بدنی دبستان 
قائم آموزش و پرورش ناحیه 3 کرج در این دوره از مسابقات 
قهرمان کیک بوکســینگ »موی تای« در وزن 90 کیلوگرم   

شد.
وی یادآور شــد: درکارنامه ورزشی محمد اسماعیلی بیش از 
30مقام قهرمانی کشوری و4 مقام بین المللی به ثبت رسیده 

است.
وی افزود:محمد اسماعیلی که از سال 1368 در رشته رزمی 
کیک بوکســینگ کار خود را شــروع کرده است تا کنون در 
مسابقات کشوری و بین المللی حائز 34 مقام قهرمانی شده 

است.
رســتمی گفت: این معلم ورزشکار از سال 75 کار مربیگری 
دراین رشــته ورزشی را در این اســتان آغاز کرده و تا کنون 
بازیکنان زیادی را به تیم ملی جمهوری اسلامی ایران معرفی 

نموده است.

 تصادفات در البرز 21 درصد  
کاهش یافت

 رییس پلیس راه البرز از افزایش 8/2 درصدی تردد 
درمحورهای مواصلاتی استان  و همچنین کاهش 

21 درصدی تصادفات خبرداد.
سرهنگ رضا اکبری اظهارکرد: تا پایان آذرماه دومیلیون و227 

هزارو406 تردد درجاده های استان به ثبت رسیده است.
وی ادامه داد: براساس مقایسه صورت گرفته، این آماردرمقایسه 

با مدت مشابه سال قبل 8/2 درصد رشد داشته است.
اکبری اضافه کرد: علی رغم افزایش ترددها، میزان تصادفات 
منجربه فوت در محورهای اســتان در سال جاری 21 درصد 

کاهش داشته است.
وی با اشاره به وجود ترافیک دربرخی ازمحورهای مواصلاتی 
اســتان توضیح داد: محورکرج - چالوس و کرج - قزوین دو 
محوری هستند که دربرخی از روزهای هفته با ترافیک مواجه 

هستند.
این مســؤول توضیح داد: با رفع گــره کورترافیکی محدوده 
پــل حصــارک و جمع آوری دســتفروش های مســتقردر 
مســیرمحورکرج - قزوین بخشی از ترافیک این محورمرتفع 

می شود.
رییس پلیس راهورالبرز درخصــوص ترافیک جاده چالوس 
نیزگفت:افزایش حجم تردد خودروها دراین محوردر روزهای 
پایانی هفته وهمچنین عدم وجود سیستم هشداردهنده بهمن 
دراین محور از عوامل ایجاد ترافیک دراین مســیربه ویژه در 

فصول سرد است.
سرهنگ اکبری افزود: علاوه بر موارد مذکور، با اصلاح ساختار 
راه های اســتان نیز شــاهد کاهش بخشی از معضل ترافیک 

درمحورهای حساس  خواهیم بود.

 زیرساخت های ورزشی البرز  
مناسب نیست

 مدیر کل ورزش و جوانان البرز گفت: استان البرز 
دارای ظرفیت های بسیاری در حوزه ورزش است که 

می تواند جایگاه خوبی را در رشته های مختلف داشته باشد.
امیــر غفرانی بیــان کرد: این اســتان توانســته در پرورش 
ورزشکاران اقدامات مؤثری را انجام دهد اما به دلیل نداشتن 
زیرساخت های مناسب ورزشی نتوانسته جایگاه خوبی را در 

بین دیگر استان ها داشته باشد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز گفت: برای رفع بسیاری 
از آســیب های اجتماعی باید ورزش را در بین افراد مختلف 
جامعه نهادینه کنیم تا بتوانیم جامعه ای سالم و بانشاط داشته 

باشیم.
غفرانی در بخشــی دیگر از ســخنان خود با اشاره به اینکه 
هیأت های مختلف ورزشــی در این استان فعال است افزود: 
برخی از کمبودها در این استان سبب شده است که ورزش در 
بخش های مختلف دچار عقب ماندگی هایی شود که لازم است 

با تدابیر و برنامه ریزی های انجام شده این مهم جبران شود.
وی افزود: به طور مثال این استان در رشته سوارکاری به رغم 

ظرفیت های موجود کمی عقب مانده است.

خبر

اباصلت عابد  شــهردار کرج با اشــاره بــه اجرای 
پروژه های فضای ســبز در کلانشهر کرج، اظهار داشت: 
شهرداری کرج در توسعه ســرانه فضای سبز در کشور 

پیشرو بوده است.
علی ترکاشــوند در جمع اصحاب رســانه و در بازدید از 
محل تفریحی گردشــگری باغســتان، ضمن تقدیر از 
حضور و حمایت اعضای شورای اسلامی شهر، مدیرکل 
محیط زیست استان، رئیس هیأت مدیره سازمان پارکها 
و اعضای آن، مدیرعامل ســازمان و دیگر دســتگاه های 
اجرایی که مدیریت شــهری را در تحقق این مهم یاری 
کردنــد، احداث این مجموعه را یکی از برجســته ترین 
اقدامات مدیریت شهری در حوزه فضای سبز دانست و 
گفت: احداث مجموعه مذکور حاصل تلاش شبانه روزی 
و پیگیری های مستمر مسؤولان سازمان پارکها و حمایت 

اعضای شورای اسلامی شهر است.
این مسؤول با اشــاره به همکاری دستگاه های دولتی و 
وکلای مردم کرج در مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: 
عدم تعامل برخی از مسؤولان در دوره های گذشته جهت 
تحویل اراضی باغستان به مدیریت شهری کرج، موجب 
شــد تا نمایندگان مجلس در این بحث ورود کنند و با 
پیگیری هایی که پس از گذشت حدود پنج سال از طرح 
موضوع به عمل آمد، سازمان ملی زمین صورت جلسه ای 
را صادر و امضا کرد که بر اســاس آن یک هزار هکتار از 
اراضی منطقه کوهستانی واقع در باغستان به شهرداری 

تحویل داده شود.
وی ادامه داد: همچنین طبق این صورت جلســه، مجوز 
ساخت هفت درصد از اراضی، مطابق با نیازهای کاربری 

زمین به این دستگاه ارائه شد.
ترکاشوند هدف مدیریت شهری از دریافت زمین باغستان 
را اجرای طرحی عنوان کرد که بتوان علاوه بر اســتفاده 
مفید از اراضی، آن را به محلی برای پمپاژ اکســیژن به 
مجموعه شــهر تبدیل کند و افــزود: تاکنون با همت و 
اهتمام ویژه مدیرعامل سازمان پارکها و تلاش کارگران 

زحمت کش سازمان این مهم محقق شده است.
به گفته این مســؤول، مقرر شد پروسه تحویل زمین به 
شهرداری کرج با تقسیم آن به بخش های 100 هکتاری 
انجام گیرد به گونه ای که پس از طی عملیات احداث در 
هر 100 هکتار، 100 هکتار بعدی در اختیار این دستگاه 

قرار داده شود.
این مسؤول، آینده این پروژه را بسیار کم نظیر و ارزشمند 
برای شهر و محیط زیست ارزیابی کرد و ادامه داد: اینجا 
گنــج و ثروت عمومی شــهر کرج اســت و می تواند به 

منطقه ای مشابه توچال برای ایران کوچک تبدیل شود.
وی با تأکید بر اینکه مدیریت شــهری برای اجرای این 
طرح اســتوار و مصمم است، به وجود مشکلاتی در این 
زمینه اشــاره و بیان کرد: بخشی که به عهده مدیریت 
شــهری واگذار شــده به خوبی به مرحله اجرا در آمده 
است  اما در زمینه دریافت زمین و حفظ آن با مشکلات 
و تهدیداتی مواجه هســتیم که اگــر کُند عمل کنیم، 

فرصت های موجود را از دست خواهیم داد.
شهردار کرج در تشریح مزایای اجرای طرح مذکور عنوان 
کرد: با توجه به اینکه باد غالب از شــمال غرب به شرق 
در حرکت است و بســیاری از آلودگی ها و ریزگردها از 
این منطقه به شهر وارد می شود، وجود منطقه ای جنگلی 
و درختــکاری شــده می تواند به عنوان ســدی مقابل 

آسیب های زیست محیطی و بادهای مخرب عمل کند.

ترکاشوند افزود: همچنین نقش بی بدیل و تأثیرگذار آن 
در نشاط شهروندان و ساکنان منطقه و امکان بهره گیری 

از محیط تفریحی و گردشگری آن قابل اغماض نیست.
این مسؤول در بخش دیگری از سخنان خود به پیشرفت 
پروژه در مدت زمان کم اشاره و با بیان اینکه ظرف مدت 
دو ماه 200 هزار چاله برای کاشــت درخت در محدوده 
باغستان حفر شده است از تلاش شبانه روزی کارگران 
سازمان جهت آماده سازی محل برای هفته درختکاری 
یــاد و عنوان کرد: در 16 اســفند و همزمــان با هفته 
درختکاری منتظر همکاری دستگاه هایی که می توانند در 

امر درختکاری نقشی ایفا کنند هستیم.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود از مشکلاتی که 
در مســیر پروژه قرار داشت و مرتفع شد سخن گفت و 
افزود: در صورتی که شــهرداری کرج پیگیری مداومی 
برای تحویل زمین باغستان انجام نمی داد امکان واگذاری 

این زمین به دیگر دستگاه ها وجود داشت.
ترکاشــوند اضافه کرد: در صورتی که زمین باغستان به 
مدیریت شهری تحویل نمی شد چند معدن شن و ماسه 
نیز در این محل گسترش می یافت که این موضوع موجب 

ایجاد ریزگردها و انتقال آن به شهر کرج می شد.
شهردار کرج در ادامه با اشاره به اینکه کاشت درخت در 
محدوده باغستان موجب تصفیه هوای شهر می شود و این 
درختان برای رشــد به آبیاری نیاز دارند، گفت: یک سد 
خاکی برای ذخیره آب در این محل تعبیه شده و در حال 
حاضر نیز اســتفاده از چشمه های موجود در محل برای 

این امر پیش بینی شده است.

با کاشت 200 هزار اصله نهال 

باغستان نفسی تازه به البرز می دهد
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